

Viking Cats Generalforsamling 2016, referat

2: Generalforsamlingens åbning:

Velkomst ved Mette Hegelund, næstformand, da Jenny-Margrethe Vej ikke er til stede.

3: Valg af dirigent:

Jan Krag vælges, og konstaterer, at GF er lovligt indkaldt.

4: Valg af referent:

Trine Bechmann

5: Valg af stemmetæller:

Malene Thykjær

6: Registrering af stemmeberettigede fremmødte:

15 fremmødte, heraf 14 stemmeberettigede

7: Fremlæggelse af bestyrelsens årsberetning samt godkendelse:

A. Se bilag A

Mette Hegelund oplæser bestyrelsens beretning, enstemmigt godkendt

8: Fremlæggelse af revideret regnskab samt godkendelse

B. Se bilag B

Thomas Schlichting fremlægger regnskabet. En stor del af grunden til det dårlige årsresultat er udstillingen i Givskud, som blev meget dyr i burtransport og som led under svigtende udstillertal. Som konsekvens blev novemberudstillingen aflyst, og klubben kan ikke afholde flere udstillinger, førend gælden er dækket ind.

Esben Nielsen: spørger ind til det faldende medlemstal. Der er ikke nogen egentlig konkret forklaring at få øje på.

Der bliver også spurgt til det konkrete medlemstal bag de i regnskabet nævnte kontingentindtægter.

Thomas Schlichting forklarer at det nøjagtige medlemstal ikke kan udledes direkte at indtægterne og dette skyldes primært at medlemskabet ikke længere følger kalenderåret.

Esben Nielsen: Spørger ind til posten for container, der nærmest er lige så dyr som en ny container.

Thomas: Vi arbejder på at flytte vores bure til et andet sted end Boxit. Det kræver dog som minimum penge nok til at købe en brugt container.

Esben Nielsen: Regnskabet taler et tydeligt sprog, udstillinger i Jylland er en død sild!

Alle er enige; vi kan fremadrettet ikke arrangere udstillinger på den anden side af Storebælt.

Regnskabet godkendes enstemmigt.

9: Fremsatte forslag fra medlemmer og bestyrelse

Der er kun for sent fremsatte forslag, som kan diskuteres under "Eventuelt".

10: Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget

Thomas fremlægger budgettet (se vedlagte), vedtages enstemmigt.

Kontingent bibeholdes uændret, vedtages enstemmigt.

11: Valg af formand for et år.

C. Jenny Margrethe Vej træder tilbage, Thomas Schlichting opstiller

Thomas Schlichting vælges med akklamation

12: Valg af kasserer for to år

D. Trine Bechmann er på valg, genopstiller

Trine Bechmann vælges med akklamation

13: Valg af bestyrelse, suppleanter, revisor og revisor suppleant

E. Bestyrelsesmedlem, Mette Hegelund er ikke på valg, fortsætter

F. Bestyrelsesmedlem, Pil Refstrup er på valg og genopstiller, vælges med akklamation

G. Bestyrelsesmedlem, Thomas Schlichting er på valg, genopstiller ikke, Jenny Margrethe Vej opstiller, vælges med akklamation

H. 1. Suppleant, Linda Hedegaard Christensen er på valg, genopstiller – Esben Nielsen & Hanne Hende stiller også op – Linda vælges med 13 stemmer

I. 2. Suppleant, Joan van der Wehle-Jensen er på valg, genopstiller – Esben Nielsen & Hanne Hende stiller også op – Esben vælges med 11 stemmer (Joan 3 stemmer, Hanne ingen stemmer)

J. Revisor, Per Baden er på valg, genopstiller – vælges med akklamation

K. Revisorsuppleant Malene Thykjær opstiller, vælges med akklamation

Jan Krag erklærer 15. min pause, mens stemmerne tælles op.

14: Eventuelt

1. Forslag fra Vivian – Klubben skal oprettes hos Animals DNA. Bestyrelsen undersøger det, og hvis ikke det koster klubben noget, bliver det oprettet! Langford & UC Davis er alternative forslag! – bestyrelsen undersøger begge!

2. Fra Vivian: "Der er jo indført den ny regel der gør det ikke længere er tilladt at lave Munchkin, Scottish fold, American curl osv. spin off. Alligevel er der en opdrætter i dk der stadig gør dette og endda skriver der følger tica papirer med killingerne som experimental breed. Disse mix har alle mulige fancy navne men er jo ByB projekt om der er tavle på forældre dyr og om der er stamnavn eller ej.

Kunne vi ikke i viking cats lave en officiel side der forklarer disse nye regler og lave en regel om det IKKE er ok at sælge killinger under falske forudsætninger på den måde. Kan se der stadig er en bambino opdrætter i vores opdrætter oversigt selvom det jo nu er BYB opdræt, da racen ikke er tilladt mere og man ingen papir kan få.

Kan vi ikke prøve at finde en løsning på det der. For hun misbruger ticas(og viking cats) navn og gør der stadig er en masse katte folk der tror på den der "tica godkender jo alt".

Pil Refstrup undersøger sagen nærmere, så vi er helt sikre på ordlyden af de nye regler, inden vi går videre.

3. Planer for indtægter – Bestyrelsen

Julebankoet var en stor succes, derfor vil vi lave flere medlemsaktiviteter. Det sociale element er vigtig. Idéer er meget velkomne til dette.

Sommerfest og julebanko skal være tilbagevendende begivenheder.

Camilla Sabroe: Tænker bestyrelsen at lave udvalg igen?

Thomas Schlichting: måske.

Mette Lambert: Undrer sig over at Racekatten holder foredrag om selektiv avl v. Pil Refstrup – hvorfor holdes dette ikke i Viking Cats regi?

Pil Refstrup: det ville det også kunne, men det er et problem hvor det kan holdes henne. Det skal være steder, der ikke må koste noget, vi kan ikke vide hvor mange der kommer, og det skal gerne være centralt.

Jan Krag: vil også meget gerne holde genetik-workshops, hvis det kan skaffe penge til klubben, og tilbyder sin stue til påskebanko. Bestyrelsen vender tilbage herom.

Thomas Schlichting fortæller videre om smykkerne, som bestyrelsen har fået lavet. Der var 14 dages betalingsfrist på smykkerne, og der blev solgt nok til at dække denne inden betalingsfristen – og der er solgt flere senere. Der er forespørgsler på at manchetknapperne laves til pins også og vedhæng til halskæde, evt. hængeøreringe. Der er mange muligheder for at udvikle smykkerne, også hvor der ikke skal laves nye forme.

Smykkerne ligger til salg på Etsy, med håb om at ramme et helt andet segment.

Camilla Sabroe foreslår, at klubben laver et tørklæde med logoet på. Jan Krag foreslår at logovarer udbydes efter samme princip som på Kickstarter.

Der er drømme om mange forskellige logovarer, gerne kvalitetsvarer. Thomas spørger om det giver mening at lave noget med killinge logoet – som kan gives til killinge købere sammen med killingemedlemsskabet.

Jan Krag foreslår muleposer med lange hanke.

Malene Thykjær foreslår broderede Sturdibags, og foreslår desuden at bestyrelsen er lidt mere "frække" og skriver til de dommere der har været knyttet til Viking Cats, og som dømmer på en af de udstillinger Malle & Glenn kommer på til sæsonslut – så de kan have dem med.

Thomas Schlichting fortsætter: Linda Hedegaard Christensen arbejder hårdt på at finde sponsorer såsom Maxi Zoo & Royal Canin. Der er allerede en aftale med Zooplus.dk. Gerne sponsorerer, der giver rede penge. Linda arbejder også meget med vores Facebookside, hvor vi har ca. 900 likes – der er ikke den store trafik på vores hjemmeside længere, da det meste foregår via Facebook.

Jan Krag foreslår månedlige konkurrencer på Facebook, hvor et firma sponsorerer en præmie og giver f.eks. 1000,- til klubben.

Pil Refstrup fortæller om sin kommunikation med Ralph Stadter, Regional Director for EN. EN & TICA selv kan ikke skride ind og hjælpe os, men TICACats kan og vil gerne hjælpe os, ved at vi holder et joint show. Planlægningen foregår i 2016 – men bliver nok ikke afholdt før 2017.

Der er også planer om at Viking Cats begynder at udstede stamtavler – Malene Thykjær, Mette Hegelund og Pil Refstrup laver en arbejdsgruppe. Gerne i løbet af 2016.

4. Hvordan skaffer vi medlemmer/fastholdelse af medlemmer

Evt. kan bestyrelsen udforme en lille velkomstfolder til nye killingekøbere, som opdrætterne giver med, så oplysningen om medlemskabet ikke drukner i de mange andre informationer der gives i en killingehandel!

5. Mini udstillinger – udstillinger generelt

Mette Lambert foreslår den svenske klub, og vil meget gerne lave et samarbejde med Viking Cats, men desværre forventer de at Viking Cats stiller med kapitalen til dette. Når vi har burene ude af Boxit – vil der være mulighed for at leje burene ud.

Thomas Schlichting: udstillingerne afhænger af hvornår økonomien er tilbage på sporet!

Glenn Thykjær: Mange i udlandet siger at de gerne vil til Danmark, da vi laver nogle hyggelige udstillinger. Malene Thykjær har snakket med engelske dommere, som gerne vil dele værelse og flyve med Ryanair – og derved være billigere.

Pil Refstrup: Vi har forsøgt at slå end of season stort op – men de andre vil vi meget gerne have som hyggelige, mindre udstillinger. Den oprindelige ambition var at have mindst en amerikansk dommere pr. udstilling, men den ambition bør nok justeres.

Lise Høyer: Kunne det være en ide at gå efter små shows?

Mette Hegelund: Desværre er omkostningerne faktisk næsten de samme, om det er en lille eller en stor udstilling. Pil Refstrup: Rødovre kan løbe rundt fordi Rødovre Centrum betaler os for at komme.

Mette Lambert: Aline Noel-Garel bor halvdelen af tiden i Frankrig, men er faktisk en canadisk dommer. Kattefremvisninger er også en mulighed, giver god PR, men desværre ikke nogle penge – kun hvis de sponsorerer.

Malle foreslår "Bring your own cage" udstilling, når burene er ude af Boxit. Jan Krag foreslår micro-udstillinger – kan man det, må man det? Kan det lade sig gøre at lave en udstilling med en ring?

Thomas Schlichting: Det kommer meget an på hvad vi skal have fat i af bure etc.

6. Hjemmesiden

Esben Nielsen: Det er vigtigt at det der står på hjemmesiden er aktuelt. At der måske kommer en opsummering fra arrangementer. Der skal ryddes lidt op på killingsiden.

Jan Krag hører om der er mere til eventuelt – dette er ikke tilfældet, så Jan lukker GF med tak for god ro og orden.

Ordstyrer, Jan Krag

Referent og kasserer: Trine Bechmann

Formand, Thomas Schlichting

Næstformand, Mette Hegelund

Sekretær, Jenny-Margrethe Vej

Council, Pil Refstrup